
2027-fonden 

Motion till Västra sidans årsmöte 2020 
Året 2027 är närmast mytologiskt i våra kretsar. Allt ska hända då. Hoppas vi i alla fall. Varför inte 

hjälpa drömmen på traven? Med en fond som Västra sidan förvaltar under 7 år kan vi tillsammans få 

ihop en inte oansenlig summa pengar. Dessa pengar kan vi ge ut som räntefria lån till delföreningarna 

i Sirius inför året 2027. När de sedan betalats tillbaka kan vi fortsätta ha denna fond och låna ut till 

satsningar eller liknande i framtiden. Vi får en penningsumma som vi supportrar förvaltar och som 

förhoppningsvis kan hjälpa vår kära klubb och dess delföreningar till nya höjder. 

Därför yrkar jag att årsmötet ska: 

 ålägga styrelsen att under verksamhetsåret inleda arbetet med insamlingar till ”2027-fonden”  

 i samråd med revisorerna och relevanta instanser (bank och Skatteverket) se över vilken 

form fonden ska ha. Räntebärande konto eller annan form av förvaltning. 

 kontinuerligt, på årsmöten och vid behov, redovisa de summor som fonden kommit upp i 

över tid 

 

Hannes Lind-Skogsberg, medlem i Västra sidan 
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